
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 6/6/2025 
 

Της:   Αθανασίου Μαρίας, Βουλευτού Β΄2 Δυτικού Τομέα Αθηνών  

 

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό  Υγείας 
 Τον κ. Υπουργό  Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
 

ΘΕΜΑ:  «Αναγκαία η παντελής κατάργηση του clawback» 

 

Κύριοι Υπουργοί, 

Στη ραδιοφωνική εκπομπή του σταθμού ΣΚΑΙ, την 2-6-2025, κατά την ώρα 7 π.μ. ο 
εκπρόσωπος συλλογικού φορέα των φυσικοθεραπευτών της χώρας έκανε λόγο για τη σφοδρή 
αδικία που υφίστανται, όχι μόνο οι επαγγελματίες φυσικοθεραπευτές, αλλά ακόμη και οι 
κληρονόμοι τους, για όσους εξ’ αυτών αποβιώνουν, με τη μετακύλιση της σχετικής 
υποχρέωσης στους τελευταίους για απόδοση και εξόφληση των ποσών έναντι του clawback. 
Διευκρινίζεται ότι το μέτρο του clawback ήταν μέτρο μνημονιακό, το οποίο, κατά τις 
ανακοινώσεις που συνόδευσαν τη θέσπισή του, υποτίθεται ότι θα είχε προσωπικό και έκτακτο 
χαρακτήρα. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,   

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

Προτίθεσθε να μεριμνήσετε για την κατάργηση του clawback, το οποίο, ως δημοσιονομικός 
θεσμός, λειτουργεί εξοντωτικά για τους επαγγελματίες Υγείας, ως μη όφειλε, δεδομένης της 
παρέλευσης της περιόδου ισχύος των μνημονιακών μέτρων; 
 

 

 
Η ερωτώσα βουλευτής 
 
Αθανασίου Μαρία 
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